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INTERPELACJA 
sesja Rady Miasta 30.05.2018 

Dotyczy: możliwości uzyskania statusu miasta Kędzierzyn-Koźle na prawach powiatu 

Proszę o informację, czy istnieją możliwości prawne aby Kędzierzyn-Koźle uzyskał 
statusu miasta na prawach powiatu oraz jakie należałoby podjąć działania w celu uzyskania 

w/w statusu. Proszę również o informacje jakie korzyści mogłoby uzyskać miasto z takiego 
rozwiązania, a także ewentualne negatywne skutki. 


